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Jaarvergadering VESV  

12 februari 20.00u in Gestrand 

Afmelding: fam. J van Randen, fam. Auke en Marijke Poppema, Anneke Middelkoop. Lilly Hondorp, 

fam. Vermeire, fam. Heerema, fam. vd Heide, Marie  Kuiper, fam. Koster, Jaap Wels, Marian Bier, 

Cees vd Woestijne, Fransje van Baaren, fam. Stalman, Akkie vd Ploeg 

Aanwezig 37 leden, inclusief het bestuur. 

1. Opening om 20.00u door de voorzitter Heleen Rommens. 

2. Mededelingen: 

Joost van Bommel heeft aangegeven te stoppen met het verzorgen van onze Nieuwsbrief na 

het 100e nummer. We hebben Jan Moorlag en Grietje Horjus bereid gevonden samen met 

ons de Nieuwsbrief te verzorgen.  

3. Verslag van de Jaarvergadering 2023 werd goedgekeurd. 

 Enkele leden wilden graag weten wat er gedaan was met de opmerkingen die in de 

rondvraag in 2023 aan bod kwamen. 

Antwoorden: 

- De website van de vereniging is vermeld op het ledenpasje 

- Bij het organiseren van activiteiten voor grotere groepen wordt gekeken, welke 

mogelijkheid de Vlielandse horecagelegenheden kunnen bieden. Er zijn enkele 

gelegenheden waar we met 100-110 personen terecht kunnen. Dit bleek in 2023 genoeg 

te zijn. Soms worden een aantal leden op de reservelijst geplaatst.  

- Bij het uitzoeken van gelegenheden voor activiteiten kijken we ook naar de 

toegankelijkheid voor de leden die slecht te been zijn. 

- Op de website kunt u onder het kopje verenigingsinfo een link naar korting voor leden. 

Hier kunt u zien, welke bedrijven korting geven op vertoon van de VESV pas. 

4. Jaarverslag door de secretaris. Dit beeldverslag is op de website gezet 

5. Intermezzo 

Activiteit met Sandra  van Beuzekom logopediste op Vlieland. Zij heeft ons kennis laten 

maken met de Ronnie Gardiner Methode. Zie ook: https://www.rgm-nederland.nl  

De Ronnie Gardiner Methode (RGM) is een vrolijke, gestructureerde, oefenmethode voor de 

hersenen, waarbij ritme en muziek worden ingezet om beweging, spraak en geheugen te 

stimuleren. Op verschillende symbolen moesten we in het aangegeven ritme in de 

handenklappen (klap) en op de benen slaan (beng).   

6. Financieel verslag penningmeester. 

De penningmeester Ineke Weber geeft toelichting over het financieel verslag. In de 
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coronajaren hebben we weinig geld uitgegeven. Afgelopen jaar konden we hierdoor de eigen 

bijdrage aan activiteiten voor de leden laag houden. Er is meer geld uitgegeven door o.a. het 

jubileumuitje en een deel van de huur van de bussen voor uitjes te betalen . We hebben nu 

weer ongeveer net zoveel geld in kas als in 2020. 

De lidmaatschapsprijs blijft hetzelfde, € 30 1e lid en € 25 2e lid 

7. Verslag kascommissie door Anneke Middelkoop en Elly Brink. 

Elly Brink geeft toelichting. De boeken zijn keurig bijgehouden. De kascommissie verleent 

decharge aan het bestuur. 

7a . Benoeming nieuw lid kascommissie . Anneke Middelkoop is aftredend. Bonnie Manting 

geeft zich op als 2e kascommissie lid. Als reserve lid heeft Annie de Wit zich opgegeven. 

8. Bestuursverkiezing; 

a. Aftredend en herkiesbaar Ineke Weber en Judith van Houten 

Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. Ineke en Judith worden met applaus 

herbenoemd voor 3 jaar. 

9. Bekendmaking prijswinnaars filippine 

De uitslag van de Kerstfilippine was Blijf fit en gezond.  

Bonnie heeft de winnaar getrokken. De winnaar is…….. Marjolein Valk. Zij krijgt een 

puzzelboek. 

10. Rondvraag : 

Er waren geen vragen van te voren ingeleverd. Iedereen is tevreden over wat er 

georganiseerd wordt door het bestuur. 

Vragen : 

- Erik H. aan zowel leden als bestuur : Is er behoefte om opnieuw een middag over de 

wilsverklaring te houden, zodat andere leden hier ook naar toe kunnen. Dit zou 

eventueel jaarlijks/ 2 jaarlijks kunnen. Hierop wordt positief gereageerd.  

- Het is jammer dat de Bonte Avond niet doorging. Antw.: Helaas hebben zich slechts 

weinigen opgegeven om de avond te vullen.   

- Kunnen we een keer gaan bowlen? Antw.: Hier is al over nagedacht, echter de 

bowlingbaan is nu niet geschikt. 

- Kunnen bij meerdaagse activiteiten met overnachting ook 1-ppersoons kamers worden 

aangeboden. Bij volgende gelegenheden zal het bestuur navragen of dit mogelijk is en 

wat de extra kosten zijn. 

- Tip voor een uitje : Aqua zoo Leeuwarden 

- Wat doet het bestuur voor de jongere leden, niet iedereen kan op de middagen. Antw.: 

Er zijn afgelopen jaar ook activiteiten in het weekend geweest. Het blijft onze aandacht 

houden. Heleen meldt nog dat ze met een aantal jonge 50 plussers heeft gesproken die 

ons aanbod leuk vinden, maar vinden dat de leeftijd voor lidmaatschap verhoogd zou 

moeten worden. Het staat echter iedereen vrij lid te worden, zodra je er aan toe bent. 

50, 75 of 90 jaar. (Dat kan voor een ieder verschillen) 

Vraag van het bestuur:  

Wie van de leden wil meehelpen als controlepost bij de puzzeltocht voor fiets en scootmobiel op 

woensdag 24 april. Aanmeldingen Gerda vd Burg, Gerda van Keulen, Elly Brink, Nel Cupido, Grietje 

Horjus, Peter en Marita Schmottlach. 

11. Heleen sluit de vergadering  om 21.15. 

Na afloop wordt er onder het genot van een hapje en een drankje nog tot na tienen gezellig 

nagepraat. 


